
SI-Odder 

Medlemsmøde 5. marts 2025, kl. 19 – 21.30 

Referat 

Aftenen er klubbens 14 års ’fødselsdag’, som blev fejret som et hvervemøde, hvor vi havde inviteret 

bredt. Der var ca. 20 gæster.  

Præsident Mette Tobiassen bød velkommen, og der blev afholdt lysceremoni med gode ønsker for 

kommende arbejde i hele organisationen og for fred. 

Anne Juhl fortalte om Soroptimist-Internationals opbygning og arbejde. 

SI-Odders historie blev beskrevet af Mette Tobiassen. 

Lilli Jegindø havde aftenens tre-minutter. Lilli fortalte om sit første møde med soroptimister, nemlig 

et meget engageret medlem, som hurtigt fik overbevist Lilli, om at hun måtte blive soroptimist. Men 

dengang var der ingen klub i Odder, så der kom til at gå mange år før Lillis ønske blev opfyldt. 

Men godt, at Lilli er soroptimist i Odder i dag! 

Derefter var der kaffe/te med lækre lagkager, der var ivrig snak ved bordene og en god stemning -

ganske som vi plejer at have. 

Tre soroptimister fra Vejle var på besøg og fortalte om deres store, årlige indsats med at arrangere 

og gennemføre MTW på Hjul. Et godt indblik i, hvordan klubberne arbejder seriøst med indsamling 

og doneringer. 

Kirsten Aagaard, KPD-udvalget, havde et indlæg med titlen: Hvorfor og hvordan -om donationer. 

Kirsten fortalte om, nogle af de måder, vi har skaffet midler på, og hvad vi har brugt dem til. 

Mette henvendte sig til vores gæster og opfordrede til at give os mailadresser, hvis de ønskede 

fortsat kontakt til os. Det blev positivt modtaget. 

Aftenen sluttede med sang: Velkommen lærkelil. 

 

Referat: Jette Brinch, Odder 5.3.25 

Efterskrift: Trivselsudvalg har inviteret til debat om, hvordan vi takler afmagten over Verdens 

situation. Vi skal altså IKKE debattere verdenssituationen. Den er vi nemlig magtesløse overfor.   

 


